
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 1. november 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 227
Under henvisning til ministerens svar på REU alm. del - spørgsmål 557 fra den
19. februar 2010 og set i lyset af, at der er forlydender om, at tys tys advokater
anvendes i et større omfang end tidligere antaget, er ministeren så ikke enig i,
at der kan være et behov for, at man får et overblik over, hvor mange sager den
her ordning med tys tys advokater bliver brugt i, både i rockerrelaterede sager
og i andre sager og vil ministeren sende en redegørelse herom til Folketingets
Retsudvalg?
Spørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 20091, jf. REU alm. del -
spm. 1645.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 15. november 2010.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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